
Finansudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 8. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 15
Aktstykke om renovering af Slagelse St.

Spørgsmål 2

Vil ministeren oplyse, hvad der resterer af arbejder knyttet til hastighedsopgraderingen,

som ikke vil være gennemført i forbindelse med nærværende fornyelsesprojekt? I svaret

bedes ministeren samtidig oplyse, hvordan de arbejder, der mangler at blive udført i til-

knytning til hastighedsopgraderingen, vil påvirke trafikken, når de engang skal udføres.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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Offentligt


